
Turun Keilailuliitto-    25.4.2012 
Åbo Bowlingförbund ry    PÖYTÄKIRJA 
 
Hallituksen Kokous   3/12 
 
 
Aika: ti 24.4.12 klo 18:30 
Paikka: Kupittaan Keilahalli 
Läsnä: Saarni Marko (3) puheenjohtaja 

Hilden Kai  (2) 
Hongisto Marja (3) 
Kivinen Esa  (3) 
Koskenoja Margareta (3) 
Luoto Jukka  (3) 
Mäkelä Jari  (2) 
Toivonen Tiina (3) 

 Saarinen Kimmo (3) 
Suomalainen Seppo (3) 

 Wilen Keijo  (3) 
Kallio Juuso  (3)  sihteeri 

Poissa: 
 

1. Esityslista 

 Hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. 
 
 

2. Sport-Kahvila Oy:n hanke Aninkaisten Keilahallin keilanpystytyskoneiden 
uusimiseksi kesän 2012 aikana 
 
 

3. TKL Toimikunnat 

 Käsiteltäviä asioita ei ollut. 
 
 

4. TKL tilannekatsaus 1.1.–31.3.2012 

 Toiminnanjohtaja esitteli liiton tuloslaskelmaa ensimmäisen 
vuosineljänneksen osalta. Positiivinen tulos merkittiin tiedoksi. 

 
 

5. SKL 

 Toiminnanjohtaja oli valmistellut edellisen kokouksen ohjeistuksen 
mukaisesti liiton hallituksen kannanoton SKL:n Toimintasääntöuudistukseen. 
Hyväksyttiin toiminnanjohtajan laatima kirje, joka lähetetään SKL:lle. 

 
 

6. Tulevat tapahtumat 

 Liittovaltuuston kokous pidetään 5.5. Asialistalla on mm. 
kilpailusääntömuutoksia. Jukka Luoto osallistuu kokoukseen valtuuston 
jäsenenä, sekä Erkki Jääskeläinen puheenjohtajana. 

 Turku Open finaali keilataan Kupittaalla 6.5. 
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7. Muut asiat 

 Keskusteltiin Liiku ry:n avustuksista ja mahdollisuuksista käyttää niitä 
keilailun hyväksi. Toiminnanjohtaja kertoi liiton tekevän yhteistyötä Liiku ry:n 
kanssa. 

 Hallituksen jäsen tiedusteli oliko SKL:n jäsenliittopäivillä kerrottu uusia asioita 
palkintojen verotuskäytännöistä. Uusia käytäntöjä ei ollut ilmennyt, vaan 
asiassa mennään aikaisemman mukaan. SKL tutkii mahdollisuutta 
viikkokilpailupalkintojen maksukäytännön korjaamiseksi 
tulospalveluohjelmassaan. 

 Kevään seurakirje ja sarjoihin ilmoittautumislomake lähtee seuroille 
huomenna 25.4. ja palautuspäivä on 13.5. 

 Pukuhuoneen kaappeihin otetaan käyttöön panttimaksu. Avaimen 
lunastaessaan henkilö maksaisi 10 euron pantin ja kaapin, sekä avaimen 
luovuttaessaan panttimaksun saisi takaisin. Toiminnanjohtaja kertoi, että 
nykyisellään lukkoja joudutaan joskus sarjoittamaan uudelleen, kun henkilöt 
ja avaimet ovat jääneet pois lajin parista. Ehdotus hyväksyttiin ja panttimaksu 
otetaan käyttöön syksyllä. 

 Ehdotettiin, että Kaupungin järjestöliikuntapäällikkö Marjaana Risku 
kutsuttaisiin liiton kokoukseen. Päätettiin kutsua Risku osallistumaan syksyn 
kokoukseen. 

 
 

8. Päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:55. Seuraava kokous Ravintola 
Torressa osoitteessa Linnankatu 18, Turku. 

 
 
 
 
 


